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Zápisnica  

z 24. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Stebník,  

konaného dňa 2.6.2022 
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:         Slavomír Mlynár - starosta obce 

 

                         Poslanci:   Bc. Rastislav Homza, Jozef Peregrim, Ing. Svetlana Žofčínová 

 

Neprítomní poslanci: Milan Babčák, Ing. Radoslav Hrubizna 

   

Ďalší prítomní:  Mgr. Mária Mihalíková - hlavný kontrolór obce 

                            Mgr. Martina Bukovská - zapisovateľka 

 

K bodu 1 a 2: 

Otvorenie zasadnutia, kontrola uznášania schopnosti, určenie zapisovateľky, overovateľov 

zápisnice a návrhovej a mandátovej komisie 

Starosta obce, Slavomír Mlynár, na úvod 24. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Stebníku 

privítal všetkých prítomných v sále.  

 

Následne skonštatoval, že zasadnutie obecného zastupiteľstva je na základe počtu prítomných 

poslancov uznášania schopné. Počet prítomných poslancov je 3 z celkového počtu 5.  

 

Poslanci, Milan Babčák a Ing. Radoslav Hrubizna, sa zo zdravotných dôvodov vopred 

ospravedlnili za neúčasť.  

 

Starosta určil overovateľa zápisnice, návrhovú a mandátovú komisiu, tiež zapisovateľku 

a vyzval poslancov k hlasovaniu. 

 

Overovateľka  zápisnice:                   Ing. Svetlana Žofčínová 

Návrhová a mandátová komisia:      Bc. Rastislav Homza, Jozef Peregrim 

Zapisovateľka:                                   Mgr. Martina Bukovská 

 

Hlasovanie:                3   za               (Bc. Homza, Peregrim, Ing. Žofčínová) 

                                    0   proti    

                                    0   zdržal sa    

 

 

K bodu 3: 

Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starosta obce prečítal prítomným poslancom návrh programu 24. zasadnutia OZ a spýtal sa,             

či má niekto nejaký návrh na pridanie ďalšieho bodu do programu. Z poslancov nemal nikto 

žiadny konkrétny návrh, ale pán starosta doplnil do programu jeden bod ako nový bod číslo 12, 

a to: Spoluúčasť k projektu „Rekonštrukcia a modernizácia tenisového kurtu na viacúčelové 

ihrisko“ z dotácie PSK. Nasledujúcim bodom programu sa zmenilo číslovanie. 
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 PROGRAM: 

  

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, návrhovej a mandátovej komisie 

3. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola uznesenia z posledného OZ 

5. Stanovisko HK k návrhu záverečného účtu za rok 2021 

6. Návrh záverečného účtu a rozpočtové hospodárenie za rok 2021 

7. Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2022 

8. Žiadosť o súhlas s výkonom inej zárobkovej činnosti hlavnej kontrolórky 

9. Zmluva o postúpení práv a povinností stavebníka na realizáciu stavby „Stebník rozšírenie 

inžinierskych stavieb“ SO 02 Rozšírenie vodovodu 

10. Žiadosť o dotáciu z EF – „Zvyšovanie energetickej účinnosti AB Stebník“ 

11. Rozpočtové opatrenie 01/2022 

12. Spolufinancovanie projektu „Rekonštrukcia a modernizácia tenisového kurtu                               

na viacúčelové ihrisko“ z dotácie PSK 

13. Informácia starostu obce 

14.  Rôzne 

15.  Návrh na uznesenie 

16.  Záver 

 

 

Hlasovanie:             3   za               (Bc. Homza, Peregrim, Ing. Žofčínová) 

                                 0   proti    

                                 0   zdržal sa    

 

Poslanci OZ predložený návrh programu doplnený o jeden bod ako bod číslo 12 – Spoluúčasť  

na multifunkčné ihrisko - schválili bez pripomienok. 

 

 

K bodu 4:  

Kontrola uznesenia z posledného OZ 

 

Posledné zasadnutie OZ sa konalo dňa 11.03.2022 a prijali sa na ňom uznesenia č. 107/2022             

až č. 115/2022. 

 

 Uznesenie 110/2022  

– Správa o vykonaní kontroly hospodárenia s finančnými prostriedkami za II. polrok    

   2021 – splnené.  

 Uznesenie 111/2022 

- Žiadosť o bezodplatný prevod vlastníctva pozemku – parcela C KN číslo 680                 

   od Slovenského pozemkového fondu, Bratislava – čaká sa na odpoveď, splnené. 

 Uznesenie 112/2022 

- Zmluva o spolupráci k využitiu financií z transparentného účtu ZMOS na pomoc    

   Ukrajine – nebola schválená, neriešilo sa. 
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 Uznesenie 113/2022 

- Použite financií z rezervného fondu na opravu miestnych komunikácií, opravu   

   kuchyne v školskej jedálni a rekonštrukciu terajšieho antukového ihriska: MK a ŠJ -    

   splnené, ihrisko – rieši sa projekt. 

 

 Uznesenie 114/2022 

-  Informácie starostu obce:  

- Žiadosť o dotáciu od PSK na Ozvučenie Domu smútku - nebola akceptovaná;     

   Zmenená na: Materiálne vybavenie pre kultúrne podujatia – schválená. 

    

Ostatné body uznesení z 11.03.2022 sa naplnili a nič nie je na poverenie. 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie správu o kontrole uznesení č. 107/2022             

– č. 115/2022 z predchádzajúceho OZ. 

 

 

K bodu 5: 

Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu záverečného účtu za rok 2021 
 

Starosta obce poprosil hlavnú kontrolórkou obce, Mgr. Máriu Mihalíkovú, aby oboznámila 

poslancov s jej stanoviskom k návrhu záverečného účtu. Ten bol vyvesený na úradnej tabuli obce 

a zverejnený na webovom sídle obce po dobu 15 dní. Taktiež bol poslancom poslaný na ich              

e-mailové adresy. Neboli k nemu prijaté žiadne pripomienky ani návrhy zo strany verejnosti.  

 

V stanovisku HK hodnotí najmä údaje o plnení rozpočtu, bilanciu aktív a pasív, stav a vývoj 

dlhu či prehľad o poskytnutých dotáciách. 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu 

záverečného účtu za rok 2021. 

 

 

K bodu 6: 

Návrh záverečného účtu a rozpočtové hospodárenie za rok 2021 

 

Návrh záverečného účtu  za rok 2021 vypracoval a predložil starosta obce, Slavomír Mlynár. 

Návrh bol vyvesený na úradnej tabuli obce a zverejnený na webovom sídle obce Stebník dňa 

13.5.2022 na dobu 15 dní.  

 

Hospodárenie obce sa riadilo podľa schváleného rozpočtu na rok 2021. Nakoľko k nemu neboli 

prijaté žiadne pripomienky alebo dotazy zo strany verejnosti, ani od poslancov, vyzval pán 

starosta k hlasovaniu.  

 

 

Hlasovanie:             3   za               (Bc. Homza, Peregrim, Ing. Žofčínová) 

                                 0   proti    

                                 0   zdržal sa    

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili Záverečný účet a rozpočtové hospodárenie za rok 

2021 bez výhrad.  
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K bodu 7: 

Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2022 

 

Hlavná kontrolórka obce stručne informovala poslancov o svojich plánovaných úlohách na ďalší 

polrok. Kontrolná činnosť bude realizovaná v kontrolovanom subjekte, a to na Obecnom úrade           

v Stebníku a Spoločnej úradovni obcí okresu Bardejov. Podotkla, že by bolo potrebné upraviť 

sadzobník správnych poplatkov. Pán starosta dal následne hlasovať. 

 

Hlasovanie:             3   za               (Bc. Homza, Peregrim, Ing. Žofčínová) 

                                 0   proti    

                                 0   zdržal sa    

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2022. 

 

 

K bodu 8: 

Ţiadosť o súhlas s výkonom inej zárobkovej činnosti hlavnej kontrolórky 

 

Starosta obce informoval o žiadosti hlavnej kontrolórky, Mgr. Márie Mihalíkovej, v ktorej žiada                    

o schválenie možnosti vykonávať inú zárobkovú činnosť, ktorá má k predmetu činnosti 

zamestnávateľa konkurenčný charakter. Činnosť bude spočívať vo vykonávaní kontroly 

v obciach Stebnícka Huta a Janovce. Pán starosta prečítal celé znenie žiadosti a dal zahlasovať. 

 

Hlasovanie:             3   za               (Bc. Homza, Peregrim, Ing. Žofčínová) 

                                 0   proti            

                                 0   zdržal sa    

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili Žiadosť o súhlas s výkonom inej zárobkovej činnosti 

hlavnej kontrolórky. 

 

 

K bodu 9: 

Zmluva o postúpení práv a povinností stavebníka na realizáciu stavby ,,Stebník rozšírenie 

inţinierskych stavieb“ SO 02 Rozšírenie vodovodu 

 

Starosta obce oboznámil poslancov s Cedačnou zmluvou od Východoslovenskej vodárenskej 

spoločnosti, a.s., Košice. Zmluva sa týka postúpenia práv a povinnosti stavebníka súvisiacich 

s výkonom funkcie investora na stavbe. Predmetom cedácie je realizácia časti stavby v rozsahu 

dodávka a montáž potrubia – bez zemných prác.  

 

V rámci samotnej realizácie by sa nateraz urobili len vodovodné potrubia a prípojky, kanalizačná 

časť ešte nie. Cedent, teda obec Stebník, na základe zmluvy zabezpečí zemné práce a spätné 

povrchové terénne úpravy. Cesionár VVS zrealizuje dodávku a montáž stavebného objektu.  

 

K podpisu zmluvy je najskôr potrebné schválené uznesenie OZ.  
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Majitelia domov a pozemku na uvedenom úseku prispejú každý sumou minimálne € 500,00. 

Súčasne sa mala realizovať kanalizácia, ale z dôvodu finančnej náročnosti bude realizovaný iba 

vodovod. 

 

Hlasovanie:           3   za               (Bc. Homza, Peregrim, Ing. Žofčínová) 

                               0   proti    

                               0   zdržal sa    

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili: 

- Uznesenie a Zmluvu od VVS, a.s., Košice, o postúpení práv a povinností stavebníka                               

    na realizáciu stavby ,,Stebník rozšírenie inžinierskych stavieb“ SO 02 Rozšírenie vodovodu  

   v rozsahu Dodávka a montáž.  

- Zriadenie vecného bremena na obecných pozemkoch bezplatne na cedovanú trasu vodovodu    

  v obci Stebník, v prospech VVS, a.s., Košice. 

   

 

K bodu 10:  

Ţiadosť o dotáciu z EF - ,,Zvyšovanie energetickej účinnosti AB Stebník“ 

 

Vyšla výzva Environmentálneho fondu na znižovanie energetickej účinnosti budov. Termín 

podania žiadosti je do 06.07.2022. Žiadosť vypracuje starosta obce, Slavomír Mlynár. 

Spoluúčasť obce bude minimálne 5 % z poskytnutej dotácie.  

 

Hlasovanie:             3   za               (Bc. Homza, Peregrim, Ing. Žofčínová) 

                                 0   proti    

                                 0   zdržal sa    

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili Žiadosť o dotáciu z Environmentálneho fondu – 

Zvyšovanie energetickej účinnosti AB Stebník. 

 

 

K bodu 11: 

Rozpočtové opatrenie č. 1/2022 

 

Po návrhu hlavnej kontrolórky obce vypracovať rozpočtové opatrenie a upraviť položky 

rozpočtu. 

 

 Hlasovanie:            3   za               (Bc. Homza, Peregrim, Ing. Žofčínová) 

                                 0   proti    

                                 0   zdržal sa    

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili Rozpočtové opatrenie č. 1/2022. 
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K bodu 12: 

Spoluúčasť na viacúčelové ihrisko 

 

Starosta obce v tomto pridanom bode programu vysvetlil aktuálnu situáciu ohľadom 

rekonštrukcie terajšieho tenisového antukového ihriska na viacúčelové. Žiadosť o dotáciu na 

tento projekt z VÚC Prešov – Výzva pre región, bude schválená. Spoluúčasť obce je minimálne 

30% z výšky schválenej dotácie.  

Predpokladaný rozpočet projektu je zatiaľ stanovený na sumu € 32 117, 95. Výška dotácie od 

PSK je 22 377,50 €. Spoluúčasť minimálne € 6 173,25. Z účtu rezervného fondu a vlastných 

zdrojov by sa doplatilo cca € 10 000,00. 

Po vypracovaní projektovej dokumentácie bude vyhlásené verejné obstarávanie.  

 

Hlasovanie:            3   za               (Bc. Homza, Peregrim, Ing. Žofčínová) 

                                 0   proti    

                                 0   zdržal sa    

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili 30% finančnú spoluúčasť na projekt: „Rekonštrukcia 

a modernizácia tenisového kurtu na viacúčelové ihrisko“ k dotácii z VÚC Prešov v sume 

maximálne 10 000 €. 

 

K bodu 13: 

Informácia starostu obce 

 

Na začiatku tohto bodu oboznámil pán starosta o aktuálnej situácii ohľadom Územného plánu 

obce Stebník. Stále je vo fáze čakania na posledné vyjadrenia od oslovených inštitúcií a úradov. 

Pán Remeta zatiaľ nepodpísal dohodu o spoluúčasti. 

 

Bola podaná žiadosť o platbu na PPA, za projekt Areál detského ihriska v Stebníku. 

 

Kompostéry boli doručené 9.5.2022. Dňa 31.05.2022 bola uhradená spoluúčasť vo výške                

€ 1 329,90. Čaká sa na administratívne spracovanie a po kladnom stanovisku EF bude uhradená 

zvyšná časť z grantového účtu a následne budú rozdané do každej domácnosti. Každý podpíše 

preberací protokol a obdrží návod na správne kompostovanie. Z dôvodu vysúťaženej nižšej ceny 

bude vrátená dotácia vo výške € 2 327,50. 

 

Z výzvy predsedu PSK bola obci schválená dotácia z programu Kultúra na projekt ,,Materiálne 

vybavenie pre kultúrne podujatia“ – párty stan a pivné sety. Rozpočet projektu € 2 584,00. 

Požadovaná výške dotácie bola € 2 067,00. Spoluúčasť € 517,00. Schválená dotácia vo výške € 

1 200,00. 

Termín realizácie projektu je do 31.10.2022. 

 

Ako už odznelo na predchádzajúcich zasadnutiach projekt „Kanalizácia a ČOV v Stebníku“ 

z dôvodu neplatného verejného obstarávania nie je použiteľný pri žiadostiach prostredníctvom 

Environmentálneho fondu. Je potrebné vypracovať novú dokumentáciu s novým stavebným 

povolením. Odhadovaná cena novej projektovej dokumentácie s prípravou pre územné 

rozhodnutie a stavebné povolenie je cca € 20 000,00. V júni bude výzva na tzv. Veľké vody. 

Z časového hľadiska nie je možné stihnúť termín podania žiadosti. Ak súčasné alebo nové OZ 

schváli vypracovanie novej PD, bude možné pripraviť to k žiadosti budúci rok. 
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Ďalej starosta obce stručne informoval o podujatí v Kláštore pod Znievom, víťaznej obce 

v súťaži Dedina roka 2021. Tam sa konalo oficiálne odovzdávanie cien, čestných uznaní. Obec 

Stebník sa prezentovala v pripravenom stánku pre zúčastnené obce, v ktorom boli rôzne 

propagačné materiály, výrobky a ponúkala sa tradičná Stebnícka mačanka. Spolu so starostom      

sa podujatia zúčastnili členky ZO JDS Stebník (M. Varcholová, A. Masicová, M. Grobárová,          

A. Peregrimová, E. Hudáková), pracovníčka Martina Bukovská a občan Stebníka R. Leško.              

Po prezentácii sa konal slávnostný galavečer v obecnej kinosále a po ňom recepcia                   

pre zúčastnených. Na podujatí sa starosta stretol so štátnym tajomníkom MŽP a riaditeľom EF, 

s ktorým preberali možnosti dotácie na kanalizáciu, ale aj ďalších. 

 

Starosta sa opýtal poslanca R. Homzu, či si vedenie DHZ vyhliadlo plechovú garáž, ktorá bude 

financovaná z predaja starej HZ. Vyjadril sa, že ešte nie, ale v blízkej budúcnosti tak urobia. 

 

Prítomní poslanci ešte boli oboznámení o dokončení miestnej komunikácie pri rodinnom dome  

č. 100. Realizovala ju firma Asfaltér s.r.o., Prešov. Bol použitý frézovaný asfalt a spolu s prácou 

to stálo € 4 584,00. Je potrebné obnoviť aj lávky pre peších, ktoré sú v zlom stave. Bude nutné 

zamerať sa najmä na ich statiku, na čo bude potrebný odborný posudok. Nie je isté či navarenie 

pásoviny po jej okrajoch a aplikovanie 3 ton asfaltu bude postačujúce.  

 

Pán starosta ešte pripomenul poslancom a zároveň členom DHZ, že z prijatej dotácie v hodnote 

3 000 € si aj tento rok môžu zakúpiť potrebné technické a materiálne vybavenie. Starosta 

navrhol, že ak sa nevyberie náradie alebo iný materiál, nech sa doplní potrebné oblečenie. 

 

Starosta informoval o stavoch na účtoch a v pokladni. Všetky prijaté faktúry sú zaplatené. 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie informácie starostu obce a stav financií              

na jednotlivých účtoch a v pokladni.  

 

K bodu 14: 

Rôzne 

 

Starosta obce začal tento bod so žiadosťou od DPO SR, ktorá bola zaslaná aj našej obci. 

Prostredníctvom listu žiadajú o dobrovoľný finančný príspevok od obce. Navrhli buď € 0,10                

na   1 obyvateľa, alebo inú sumu podľa finančných možností rozpočtu. Iniciátorom tejto zbierky 

je pán Pavol Ceľuch, prezident DPO SR, a dôvodom je zníženie výšky dotácie pre DPO SR 

o sumu viac ako € 531 000,00 za rok 2021 zo strany štátu. Starosta navrhoval € 50,00 alebo                 

€ 100,00. Po vzájomnej diskusii a na návrh poslanca R.Homzu sa poslanci zhodli na sume                    

€ 61,40. Teda € 0,20 na 1 obyvateľa, ktorých je ku dňu konania OZ 307. 

 

Hlasovanie:             3   za               (Bc. Homza, Peregrim, Ing. Žofčínová) 

                                 0   proti    

                                 0   zdržal sa    

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili finančnú podporu Dobrovoľnej požiarnej ochrane SR 

sumou € 0,20 / na 1 obyvateľa, t.j. 61,40 €, na zachovanie rozsahu ich doterajšej činnosti.  
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Ďalej sa diskutovalo o starom plote, ktorý bol pred budovou obecného úradu.  Je oň niekoľko 

záujemcov. Najskôr sa však zistí približná cena v zberných surovinách a tak sa predá osobe, 

ktorá o neho ešte prejaví záujem. 

 

Témou na prejednanie bolo prijatie informačného listu od MAS Horná Topľa. V ňom oznamujú 

na základe pridelenia dodatočnej alokácie pre MAS o potrebnej aktualizácií stratégie CLLD. 

Teda je možnosť požiadať o dotáciu na 1 projekt do sumy maximálne € 100 000,00 ako NFP           

bez spoluúčasti obce. Sú vytvorené 2 podopatrenia. Starosta obce vyslovil konkrétne návrhy ako 

vynoviť chodník pred Domom smútku a zmeniť v ňom spôsob vykurovania, napr. solárnymi 

panelmi. Druhým návrhom bolo zrekonštruovať vnútorné priestory na obecnom úrade, toalety, 

schodisko na poschodie. Najprv sa obec iba prihlási do zoznamu a uvidí sa ako bude postupovať 

ďalej a či vôbec. Dotácia je preplatená formou refundácie. 

 

Ďalšou dotáciu, o ktoré môže obec požiadať je z Programu obnovy dediny v sume € 6 000,00. 

Bola by využitá na úpravu priestranstva pri minerálnom prameni. Avšak prameň sa nachádza                    

na súkromnom pozemku pána Mareka Babčáka. Možnosťou by bolo, aby ho predal obci alebo 

dal do dlhodobého prenájmu, minimálne na 5 rokov. Iné využitie dotácie by mohlo byť                      

na rekonštrukciu rigola na ulici pri č. d. 2 či 94. Poslednou možnosťou je investícia na kosačky, 

štiepkovač, krovinorez alebo do vlastného kontajnera na zber šatstva. Spoluúčasť obce je 5%, 

teda približne € 300,00. 

 

Na záver starosta obce ešte povedal o pripravovanej akcii Oslava MDD na detskom ihrisku 

v Stebníku, vyslovil svoje predstavy o programe, aktivitách, občerstvení a zapojení ľudí. Akcia 

sa bude konať dňa 11.6.2022. 

 

 

K bodu 15: 

Návrh na uznesenia 

 

Návrhová komisia vypracovala návrhy na uznesenia a poslankyňa, Ing. Svetlana Žofčínová, ho 

prečítala v nasledujúcom znení: 

 

Obecné zastupiteľstvo: 

 

URČUJE: 

 1) Zapisovateľku, overovateľku zápisnice, návrhovú a mandátovú komisiu. 

 

SCHVAĽUJE:  

1) Program 24. zasadnutia OZ doplnený o  jeden bod ako bod č. 12, a to: Spoluúčasť                           

    na multifunkčné ihrisko; 

2) Záverečný účet a rozpočtové hospodárenie za rok 2021;  

3) Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2022 hlavnej kontrolórky; 

4) Výpis uznesenia a Zmluvu od VVS, a.s., Košice, o postúpení práv a povinností stavebníka                               

     na realizáciu stavby ,,Stebník rozšírenie inžinierskych stavieb“ SO 02 Rozšírenie vodovodu  

     v rozsahu Dodávka a montáž.  

     Zriadenie vecného bremena na obecných pozemkoch bezplatne na cedovanú trasu vodovodu    

    v obci Stebník, v prospech VVS, a.s., Košice; 
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5) Žiadosť o súhlas s výkonom inej zárobkovej činnosti hlavnej kontrolórky, Mgr. Márie           

    Mihalíkovej; 

6) Žiadosť o dotáciu z Environmentálneho fondu – Zvyšovanie energetickej účinnosti AB   

    Stebník; 

7) Rozpočtové opatrenie č. 1/2022; 

8) 30% finančnú spoluúčasť na projekt: „Revitalizácia a modernizácia tenisového kurtu                         

     na viacúčelové ihrisko“ k dotácii z VÚC Prešov v sume maximálne € 10 000,00; 

9) Finančnú podporu DPO SR sumou € 0,20 / 1 obyvateľa, t.j. € 61,40 na zachovanie rozsahu    

     ich doterajšej činnosti; 

10) Návrhy na uznesenia č. 116/2022 – č. 129/2022. 

 

BERIE NA VEDOMIE: 

1) Správu o kontrole plnenia uznesení č. 107/2022 – č. 115/2022 z predchádzajúceho obecného  

   zastupiteľstva konaného dňa 11.03.2022; 

2) Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu záverečného účtu Obce Stebník za rok 2021;         

3) Informácie starostu obce a stav financií na jednotlivých účtoch a v pokladni.  

 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili návrhy na uznesenia č. 107/2022 – č. 115/2022. 

 

K bodu 16: 

Záver 

 

Starosta obce, Slavomír Mlynár, na záver poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí              

a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

 

V Stebníku, 2.6.2022                           

 

Zapísala:  

 

- Mgr. Martina Bukovská                         

 

Overovateľka zápisnice:  

 

- Ing. Svetlana Žofčínová  

                                                                                             

                                                                                

 

                                                                                      ......................................................                        

                                                                                               Slavomír Mlynár 

                                                                                                       starosta obce Stebník 


